
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ – 6.2.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 6.2.2024 o 17:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 

Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Zrušenie VZN č.2/2023 
7. Zásady hospodárenia s majetkom obce Vaďovce 
8. PHSR obce Vaďovce na roky 2024 - 2034 
9. VZN č.1/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
10. Predaj  pozemku v majetku obce – manž. Kluskoví 
11. Zámer predaja pozemku v majetku obce 
12. Kronika obce Vaďovce za rok 2022 
13. Stanovisko hlavnej kontrolórky o prevode majetku obce nad 20 000.- € 
14. Harmonogram zasadnutí OZ v roku 2024 
15. Správa stavebnej komisie – pridaný bod programu 
16. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Zástupkyňa starostky p. Janka Masárová privítala všetkých prítomných na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva. Skonštatovala, že na zasadnutí sa zúčastňuje 6 poslancov. Povedala, že p. poslanec 
Bača je ospravedlnený a tiež aj p. hlavná kontrolórka. Povedala, že p. starostka je na školení 
starostov a preto bude rokovanie viesť ona. Povedala, že sa zo zasadnutia vyhotovuje zvukový 
záznam. 
 

K bodu č. 2 

P. Janka Masárová určila za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice 
p. Miroslava Stančíka a p. Rudolfa Škriečku.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či má niekto nejaké pripomienky a dala hlasovať za uznesenie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu č. 3 

P. Janka Masárová povedala, že poslanci v pozvánke obdržali program rokovania a opýtala sa, či má 
niekto návrh na zmenu.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by rád pridal bod správy zo stavebnej komisie, ktorá vykonala 
obhliadku pozemku na základe návrhu výmeny pozemku. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

K bodu č. 4 

P. Janka Masárová povedala, že podľa bodu 4 má nasledovať kontrola plnenia uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva. Povedala, že zasadnutie sa konalo 29.12.2023 a okrem 
procedurálnych uznesení boli prijaté nasledovné uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schválilo zrušenie 
uznesenia č. 78/2023 ohľadne financovania prác na oprave múrika na Briežku a uznesenie č. 
91/2023, ktorým Obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce schválilo použitie finančných prostriedkov z 
rezervného fondu obce na rekonštrukciu múrika na Briežku v sume 2 175,52€. Tieto uznesenia sú 
administratívne vykonané a splnené. P. Janka Masárová navrhla poslancom zobrať túto kontrolu 
plnenia uznesení na vedomie a dala hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5  
V ďalšom bode programu odovzdala p. Janka Masárová slovo predsedníčke finančnej komisie p. Mgr. 
Daniele Kontinovej, aby predniesla správu zo zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK sa konala 22.1.2024 a prítomní boli p. Ing. Peter Dinga, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Ing. Alena Hrušová, p. Miroslav Stančík a p. starostka Tuková. Povedala, 
že hlavným bodom programu boli Zásady hospodárenia s majetkom obce. Navrhovaný materiál bol 
rozposlaný všetkým poslancom a členom komisie. Prítomní členovia si prečítali a prešli celý návrh 
podrobne, po dohode boli doplnené jednotlivé sumy a pridané krátke texty a materiál bol následne 
rozoslaný poslancom na prípadné pripomienkovanie. Po zapracovaní prípadných pripomienok komisia 
odporúča dokument ako novú smernicu schváliť na nadchádzajúcom zastupiteľstve a v bode rôzne 
ešte p. starostka informovala, že bol všetkým poslancom rozposlaný dokument PHSR na roky 2024-
2030, ktorý poslanci obdržali a kronika obce za rok 2022. Oba tieto dokumenty budú predmetom 
rokovania na najbližšom obecnom zastupiteľstve. Ďalej p. starostka predložila žiadosť o kúpu 
a žiadosť o zámenu obecného majetku, ktoré boli posunuté na SK. Taktiež starostka obce informovala 
o proteste prokurátora, ktorý treba opätovne doriešiť a o príprave nového VZN o ovzduší.  
P. Janka Masárová poďakovala za správu z FK a navrhla zobrať túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6 

P. Janka Masárová povedala, že podľa bodu 6 dnešného programu by mali na návrh prokurátora 
zrušiť VZN č. 2/2023 o určení času a miesta zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 
základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Vaďovce. Na zasadnutí OZ bolo schválené 
zrušenie uznesenia 26/2023, ale bolo opomenuté, že sa má súčasne zrušiť aj VZN č. 2/2023, teda, 
aby bol dodržaný právny stav, je potrebné osobitným uznesením zrušiť ešte aj VZN č. 2/2023. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ho v podstate zrušili v decembri, ale prokurátor tam vytkol to, 
že tam chýba veta, že tým novým VZN sa ruší predošlé VZN a preto je potrebné vykonať nové 
uznesenie, že rušia novým VZN to staré.  
P. Janka Masárová dala hlasovať za uznesenie, že OZ ruší VZN č.2/2023 o určení času a miesta 
zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti 
obce Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

P. Janka Masárová povedala, že v ďalšom bode rokovania majú na programe  Zásady hospodárenia s 
majetkom obce Vaďovce. Celý materiál bol prerokovaný na Finančnej komisii a dostali ho aj mailovou 
poštou na pripomienkovanie. Opýtala sa, či má niekto pripomienky.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že má len tú pripomienku, ktorú posielal. Povedal, že sa bavili o tom, že 
aká suma by mala byť kvázi nejaký limit, do ktorého by sa mal dať vyhotoviť znalecký posudok. 
Povedal, že v pracovnej verzii bola nejaká suma 3 000€. Povedal, že je to ako keby nejaký prepočet 
že cca 10€ za 1 m2 vo vnútri obce, a to by bol pozemok o veľkosti asi 300 m2. Opýtal sa, či by nebolo 
dobré to posunúť trošku alebo výrazne nižšie lebo im to kvázi všetky tie predzáhradky alebo pozemky, 
ktoré by boli väčšie ako nejaká predzáhradka – nebaví sa o nejakých 50 – 60 m2, ale ak by prišlo 
k nejakému väčšiemu pozemku a tá suma by im to nezachytávala, tak veľakrát už boli konfrontovaní 
s tým problémom, že sa nebolo o čo oprieť a nič nemali v ruke, čo by určila nejaká tretia strana 
a povedala by, že suma je 5€, 6€, 7€ a podobne. Povedal, že vie, že boli približne dohodnutí, že 
nechajú tých 3 000€, ale myslí si, že by to mohlo byť výrazne nižšie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by k tomu pridala, že odtiaľ tú vetu vyhodili, ale v pôvodnej 
verzii zásad ešte bolo, že by mal byť znalecký posudok ku všetkému. Povedala, že sa potom o tom 
balili, že by sa možno od toho dalo upustiť v nejakých prípadoch a snažili sa to tam nejak zapracovať. 
Povedala, že sa snažili obísť to, že by niekto pri snahe kúpiť nejakých 40 m2 musel dať vypracovať 
znalecký posudok. Povedala, že bola aj p. Hučkovou upozornená, že nemáme stanovené, kde má 
naša obec intravilán a extravilán.   
Prítomní začali diskutovať o možnosti stanovenia sumy alebo výmery pozemku, od ktorej bude 
povinnosť vyhotoviť znalecký posudok.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že v pracovnej verzii dokumentu bola stanovená suma 3 000€ a 
v obciach nad 30 000 obyvateľov je stanovená suma nad 7 500€. Vtedy odtiaľ tú väčšiu sumu 
automaticky vylúčili, nakoľko sa ich netýkala a ostala tam suma 3 000€. Povedal, že vtedy sa tých  
3 000€ rozpadlo na to, že 3 000€ v extraviláne by mohol byť už veľký pozemok, v ktorom by už nemali 
nutnosť robiť znalecký posudok a aby to bolo transparentnejšie, tak sa tam dali metre štvorcové, že sa 
neuvažovalo so sumou ale s m2. Povedal, že takýmito sumami a m2 obídu posudok v 95%. 
P. Miroslav Stančík povedal, že nevie, či bude mať až tak niekto záujem kupovať pozemky mimo 
obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je vždy problém Dubník.  
P. Miroslav Stančík povedal, že Dubník má iné ceny. 
P. Michal Držík povedal, že na pozemky na Dubníku bude vždy treba znalecký posudok, nakoľko je to 
rekreačná oblasť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to jednoduchší usmernením, ktoré prišlo 25.1.2024 
a povedala, že ak by predávali pozemok na základe dôvodu hodného osobitného zreteľa, tak musí byť 
uznesenie o tom, že je urobený znalecký posudok.  
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Po diskusii sa poslanci dohodli, že schvália Zásady hospodárenia s majetkom obce v znení podľa 
predloženého návrhu po úpravách z FK a neskôr by tieto zásady dodatkovali po tom, ako sa dohodnú 
na presných sumách/výmere pozemku.  
P. Janka Masárová dala hlasovať, kto je za prijatie Zásad hospodárenia s majetkom obce 
v predloženom znení s úpravami z Finančnej komisie, bez stanovenia limitu a priznania znaleckého 
posudku.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

P. Janka Masárová pokračovala bodom schválenia VZN č.1/2024 o poplatkoch za znečistenie 
ovzdušia, nakoľko bola prijatá novela zákona o ovzduší.  Návrh VZN bol zverejnený v zákonnej 
lehotea poslanci ho dostali taktiež v materiáloch pozvánky. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že či si niekto pamätá, ako bol problém pri firme Oxymat ohľadom 
kubíkov plynu, koľko sa spáli. Opýtal sa, či také niečo nebolo. Povedal, že teraz ten malý zdroj 
znečistenia ovzdušia vôbec nehovorí o spotrebe plynu a opýtal sa, či sa to menilo a či to nie je zdroj 
znečistenia ovzdušia. Povedal, že asi týmto firma Oxymat odtiaľ vypadne a že oni platili za plyn, že 
majú kotolňu, plynovú lakovňu a podobne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nevie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že toto VZN pravdepodobne teda schváliť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová to potvrdila povedala, že ide asi o niečo nové. Povedala, že starostka obce 
na FK len povedala, že im bude predložené nové VZN, nakoľko prišla nejaká pripomienka, že sa musí 
schváliť nové. Povedala, že tam nie sú sumy, ktoré určovala obec. 
P. Janka Masárová dala hlasovať za schválenie VZN č. 1/2024 o poplatkoch za znečistenie ovzdušia. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

P. Janka Masárová sa vrátila k bodu rokovania s číslom 8, ktorý omylom preskočila. Išlo o bod 
schválenia PHSR obce Vaďovce na roky 2024 – 2034.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce, ktorý 
každému prišiel na mail a v decembri sa každý vyjadroval, že čo do toho plánu pridať a aká realizácia 
by mohla pribudnúť. Povedala, že to je už spracované a už sa tam nič nepridáva a že ona k tomu 
žiadne pripomienky nemá.  
P. Janka Masárová dala za schválenie plánu hlasovať.  

 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
P. Janka Masárová povedala, že v ďalšom bode by obecné zastupiteľstvo malo rozhodnúť o predaji 
pozemku pre manželov Kluskových. Zámer predaja bol zverejnený podľa zákona. Bol vyhotovený 
geometrický plán a znalecký posudok pozemku, ktorým bola stanovená hodnota vo výške 360 €. 
Finančná komisia prerokovala odpredaj predmetného pozemku nasledovne: Jedná sa o 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 5 z 9 

Podpisy overovateľov:      

novovytvorený pozemok reg. C-KN a to: parc.č. 32/6 v k.ú. Vaďovce, vedený ako  ostatná plocha o 
výmere 41 m2, ktorý je tvorený dielom č. 1 o výmere 1m2, odčleneným z pozemku reg. E-KN 
parc.č.442/1 v k.ú. Vaďovce, vedeným ako  ostatná plocha  o výmere 416 m2 a dielom č. 2 o výmere 
40 m2 odčleneným z pozemku reg. E-KN parc.č.443 v k.ú. Vaďovce, vedeným ako ostatná plocha o 
výmere 208 m2. Vyššie uvedený pozemok bol vytvorený na základe geometrického plánu č. 720-
208/2023 vyhotoveného f. GEOTUR s.r.o. Ing. Richard Bunčiak  IČO: 48 296 180 zo dňa  10.10.2023, 
úradne overeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálnym odborom, dňa 
23.10.2023  pod G1 800/2023  (ďalej len ako „geometrický plán“)  
Kupujúci: Renáta Klusková  bytom Stará Turá Gen. M. R. Štefánika 366/68 a Ing. Miloš Kluska bytom 
Stará Turá Gen. M. R. Štefánika 366/98 sa na základe kúpnej zmluvy uzatvorenej s obcou Vaďovce 
stanú  spoluvlastníkmi pozemku každý v ½.  
Účel: predmetný pozemok tvorí vstup do rodinného domu Vaďovce č. 114 vo vlastníctve žiadateľov, 
súčasne sa zvýši dopravná bezpečnosť v uvedenom úseku štátnej cesty     
Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemok bude slúžiť obom  budúcim vlastníkom ako vchod do ich 
rodinného domu Vaďovce 114. 
Pri rozhodovaní o predaji pozemku boli prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti hospodárenia  s 
majetkom obce a verejné záujmy. 
P. Janka Masárová sa opýtala, či má niekto z poslancov k tomu nejaké pripomienky a následne dala 
za odpredaj hlasovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by tam mala byť suma 10€ za 1 m2.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že výsledná rozloha pozemku, ktorý odkupujú je 41 m2. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že v znaleckom posudku bola suma 8,63€ za 1 m2 
a že oni vlastne nemôžu ísť pod cenu v znaleckom posudku. Povedala, že oni majú stanovené sumu 
10€ za 1 m2, takže je to potrebné upraviť.  
P. Janka Masárová dala opätovne hlasovať za odpredaj pozemku za sumu 10€/1m2.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
P. Janka Masárová povedala, že v bode 11 by mali rozhodnúť o zverejnení zámeru odpredaja 
pozemku vo vlastníctve obce. Jedná sa o pozemok reg. C-KN a to: parc.č. 285/2 v k.ú. Vaďovce, 
vedený ako  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 61 m2, ktorý je vytvorený odčlenením z pozemku 
reg. E-KN parc.č.398/5 v k. ú. Vaďovce, vedeným ako zastavaná plocha a nádvorie o výmere  
16 669m2.   
Kupujúci: Juraj Maťko bytom Stará Turá, Družstevná 457/58 sa na základe kúpnej zmluvy uzatvorenej 
s obcou Vaďovce stane vlastníkom pozemku v podiele 1/1 k celku.  
Účel: predmetný pozemok tvorí vstup do rodinného domu Vaďovce č. 194 vo vlastníctve žiadateľa, 
súčasne sa zvýši dopravná bezpečnosť v uvedenom úseku miestnej komunikácie     
Osobitný zreteľ: spočíva v tom, že pozemok bude slúžiť budúcemu vlastníkovi ako vchod do jeho 
rodinného domu Vaďovce 194. 
Pri rozhodovaní o predaji pozemku boli prehodnotené všeobecné zákonné povinnosti hospodárenia  s 
majetkom obce a verejné záujmy. 
Návrh na predaj pozemku bude predložený na schválenie trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
na nasledujúcom  zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Spôsob zverejnenia: úradná tabuľa obce, úradná tabuľa a elektronická úradná tabuľa na web stránke 
obce. 
Zverejnenie bolo prerokované vo finančnej komisii obce, materiály poslanci dostali k pozvánke na 
dnešné rokovanie. Opýtala sa, či k tomu majú poslanci nejaké pripomienky a následne dala hlasovať 
za zverejnenie daného zámeru odpredaja pozemku.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 
P. Janka Masárová povedala, že podľa bodu 12 by mali schváliť znenie kroniky obce za rok 2022. 
Návrh znenia Kroniky obce za rok 2022 bol poslancom zaslaný mailom na pripomienkovanie. Opýtala 
sa, či má niekto pripomienky k zneniu kroniky. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je kronika obsahovo v poriadku, len jej to prišlo trošku 
poposúvané, nakoľko prechádzal text z jedného počítača do druhého. Povedala, že dnes poslala p. 
Hrušovej upravenú verziu kroniky späť. 
P. Viera Bačová sa opýtala, v akom smere upravenú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová zopakovala, že bol text poposúvaný a to upravila. Povedala, že nič 
nedopisovala.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že si myslí, že p. starostka hovorila, že mala nejaké pripomienky 
k textu v kronike.  
P. Viera Bačová povedala, že o tom s pani starostkou hovorila a opýtala sa, či je p. Ing. Nina 
Masárová poverená p. starostkou. 
P. Ing. Nina Masárová povedala, že nie a že len chcela povedať, že mala p. starostka návrh na nejakú 
úpravu pred schválením kroniky.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či ju budú schvaľovať až s tými úpravami.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že p. Bačová povedala, že počká, ako sa vyjadria poslanci k obsahu 
kroniky, či budú mať nejaké pripomienky, ktoré spolu s pripomienkami p. starostky zapracuje do 
kroniky obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že s pani starostkou hovorila, keď sa bavili o návrhu odpredaja p. 
Maťka a vtedy jej nič nehovorila.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že p. starostka o tom komunikovala s p. Bačovou, ktorá aj 
spomenula, že o tom vie.  
P. Viera Bačová povedala, že o tom nemienila rozprávať a bola zvedavá, čo o tom povedia poslanci. 
Opýtala sa, či si ju poslanci prečítali a či majú nejaké pripomienky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si ju prečítala a obsahovo je v poriadku.  
P. Viera Bačová sa opýtala, či si myslia, že je tam niekde subjektívny pohľad, že to nie je zachytené 
reálne, že je to tam nejako pozmenené.  
Povedala, že jej p. starostka volala a povedala, že sa jej nejaké pasáže nepozdávajú a že sa jej to zdá 
také nad rámec a nepatrí to do kompetencie kronikárky uvádzať také veci. Povedala, že si to spolu 
vysvetlili a že p. starostke obce povedala, že sa tomu nebráni, aby to prípadne nejakým spôsobom 
upravila a že nad tým porozmýšľa. Povedala, že chcela vedieť, ako sa k tomu vyjadria poslanci a že 
možno budú mať aj oni k tomu pripomienky. Povedala, že to bola konkrétne časť ohľadom volieb, kde 
sú výsledky a tam sa jej v tejto časti niečo nepozdávalo a že to tam nepatrí. Povedala, že z jej 
pohľadu sa snaží v kronike zachytávať veci tak, ako sa stali, drží sa faktov a zdržiava sa svojho 
názoru a zachytáva veci nestranne. Povedala, že nemala z tohto pocit, že to bolo nejaké voči niekomu 
zamerané.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by mohla byť konkrétna.  
P. Viera Bačová povedala, že môže prečítať časť, o ktorú ide. Povedala, že sú tam výsledky volieb, 
kto koľko dosiahol hlasov a ďalej je odsek: „Za starostku obce pre ďalšie volebné obdobie bola 
zvolená Alžbeta Tuková. Bolo to tesné víťazstvo. Porovnaním získaných hlasov jednotlivých 
predchádzajúcich voľbách sa ukázalo, že počet voličov, ktorí jej dali hlas, postupne klesá. Jej 
protikandidát, ktorý skončil na druhom mieste, získal iba o 20 hlasov menej. Neúspešní kandidáti na 
post starostu dosiahli spolu z celkového počtu odovzdaných hlasov 55,8%. Z uvedených výsledkov 
vyplynulo, že občania obce boli rozdelení a viac ako polovica si žiadala zmenu. Do budúcna je preto 
nevyhnutné, aby staronová starostka viac načúvala potrebám obyvateľov a vyvinula maximálne úsilie 
pri riešení problémov, ktoré ich trápia, za primeranej alebo náležitej spolupráce poslancov i občanov.“ 
Povedala, že toto sa p. starostke nepáčilo, zdalo sa jej to nejako tendenčné. Povedala, že má 
príručku, kde sa píše ohľadom volieb, že je dobré zachytiť, kto sa ako prezentoval, akú mal kampaň, 
že čo sa týka volieb starostu obcí, tak je dobré, ak sa v kronike uvedie zoznam všetkých kandidátov 
na tento post s uvedením základných charakteristík. Povedala, že k novozvolenému starostovi obce 
môže kronikár venovať aj väčší priestor na jeho uvedenie, v ktorom by nemala chýbať minimálna 
informácia o tom, koľké volebné obdobie v obci začína pôsobiť, atď. Povedala, že sa tomu mala 
venovať a tak sa tomu venovala do tej miery, ako počuli. Povedala, že nechce ísť proti starostke, aby 
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mala zlý pocit, tak zrejme to čiastočne upraví. Povedala, že uvádza fakty a ak ide niekto proti tomu, 
tak sa jej to nejaví v poriadku.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že za seba povie len toľko, že ak píše tú kroniku, tak do toho to svoje „ja“ 
musí vložiť a nedá sa od toho odosobniť. Povedal, že ak tam vyjadrí svoj názor na to, ako to vidí ona, 
tak to musí mať nejakým spôsobom podložené. Povedal, že je jasné, že sa to nedá nestranne 
napísať.  
P. Viera Bačová povedala, že ona tam svoj názor nedáva, že to je jej štýl. Povedala, že ona tam svoj 
názor práveže dávať nesmie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že to, ako čítala tú pasáž o tom, že ktorí kandidáti kandidovali 
a porovnávala to s počtom hlasov pri prvom a druhom, teda starostka a Jaro, tak tam si myslí, že to je 
výsledok tých volieb, ale následne na to, čo išli tie slová, to, že starostka by mala viac načúvať 
občanom a tak, tak to si myslí, že už je taký autorský vklad.  
P. Viera Bačová povedala, že áno, že tú vetičku skúsi, ale... 
P. Rudolf Škriečka povedal, že je toho tam viac, ale toto mu tak utkvelo v pamäti, ale on s tým súhlasí, 
čo napísala a starostky sa to asi nejakým spôsobom dotýka. Povedal, že to je ale názor autora, ktorý 
robí nejaký zápis.  
P. Viera Bačová povedala, že podľa správnosti by mala zasadnúť Kultúrna komisia a tam by sa mal 
prejednať obsah, zavolali by ju a prešli by si pripomienky a aby sa to zapracovalo. Povedala, že je 
ochotná pomeniť a zapracovať, čo je treba.  
Po diskusii dala p. Janka Masárová dala hlasovať za Kroniku obce za rok 2022. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Viera Bačová povedala p. Ing. Nine Masárovej, že môže pani starostke povedať, že ona si kroniku 
upraví tak, ako uzná za vhodné, keďže ostatní s tým súhlasili.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že jej to tak povie.  
 
 

K bodu č. 13 
P. Janka Masárová pokračovala, že ďalej by sa mali oboznámiť s materiálom, ktorý vystavila hlavná 
kontrolórka obce: Stanovisko hlavnej kontrolórky o prevode majetku obce nad 20 000.- €. Stanovisko 
bolo doručené spolu s pozvánkou na dnešné zasadnutie. Hlavná kontrolórka po vykonanej kontrole 
konštatuje, že v sledovanom období nedošlo k prevodu nehnuteľného majetku obce v sume nad 
20 000€. Navrhla, aby schválili uznesenie nasledovne: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
stanovisko hlavnej kontrolórky ku kontrolnej činnosti o prevode majetku obce nad 20 000€ za rok 
2023. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa nevie k tomuto vyjadriť, nakoľko to prišlo len mailom 
a nevie, či to HK hovorí zákon, či je takéto stanovisko potrebné, či to nestačilo spomenúť v správe za 
celý rok. Povedala, že nevie, či musí byť schvaľované takéto stanovisko. Povedala, že už samostatný 
názov je sporný, že v ľuďoch vzbudil pozornosť, lebo sa jej pár ľudí opýtalo, či nejaké majetky 
predávali, aj keď HK v závere konštatuje, že žiadny prevod majetku nebol.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa mu zdá, že o tom HK hovorila, že je to potrebné.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že zákon hovorí, že sa od HK schvaľuje stanovisko ohľadom 
rozpočtu alebo o činnosti HK za celý rok. Povedala, že si myslela, že pani HK príde a vysvetlí im to ale 
stanovisko na vedomie zobrať môžu. 
P. Janka Masárová navrhla zobrať Stanovisko HK na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 14 
P. Janka Masárová povedala, že by mali v tomto bode programu schváliť harmonogram zasadnutí na 
rok 2024. Povedala, že návrh im bol zaslaný a opýtala sa, či má niekto k tomu pripomienky.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či to vychádza tak, ako predtým, každý druhý mesiac a druhý utorok 
v danom mesiaci.  
P. Ing. Nina Masárová odpovedala, že áno.  
P. Janka Masárová dala za schválenie harmonogramu zasadnutí na rok 2024 hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 15 
P. Janka Masárová pokračovala pridaným bodom programu, ktorý navrhol p. Rudolf Škriečka a dala 
mu slovo.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že ide o zámenu pozemku pri našom lese s p. Klimekom. Povedal, že 
jeho žiadosť prišla prvýkrát v roku 2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to pravda, pretože o tom rozprávali prvýkrát pri škole.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď sa bavili pred školou ohľadom toho bytu, tak sa bavili aj o tomto 
a bolo to minulý rok nejak po prázdninách.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že tam boli oni traja a že ich tam p. Klimek odviezol na miesto. Povedal, 
že je to pozemok pri jeho bráne a časť jeho dvora.  
P. Rudolf Škriečka podrobne vysvetlil situáciu jeho pozemku a pozemku, o ktorý má záujem. 
P. Miroslav Stančík povedal, že p. Klimek žiada o 880m2, ale pravdepodobne od toho odčlení ten špic 
– otoč, keď človek príde na konečnú. Povedal, že to chce, aby sa mu tam neotáčali na jeho pozemku 
a z toho si ešte odčlení a nechá to obci, takže možno nebude chcieť ani tých 800m2 za tých 990m2. 
Povedal, že je možno len jediný problém, že tie tri pozemky sú orná pôda.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že z toho odčlenenia vzniká taká úzka hokejka z toho veľkého lesného 
pozemku, ktorý ma obec Vaďovce, že keď si to dá strihnúť geometrickým plánom, či by sa mu aj ten 
kúsok nepričlenil. Povedal, že by to bolo asi 30m2 ale stále im dáva viac.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že p. Ing. Peter Dinga vytiahol dosť zásadnú otázku, že majú s Lesmi SR 
zmluvu o prenájme a tam sú m2 a to je nemenné. Povedal, že sa po ceste na zastupiteľstvo bavili, že 
oni to musia akceptovať, že by kúpili pozemok a či im oni za to budú platiť alebo sa spraví nejaká 
zmluva alebo to nechajú tak. Povedal, že sa to jednoducho len pričlení k tomu pozemku a bude sa 
akceptovať iba ten pozemok, ktorý je prenajatý.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to mohla p. starostka zistiť, ako zasiahnuť do tej nájomnej zmluvy 
s Lesmi SR. Povedal, že sa o tom bavil s p. Baranovičom a on povedal, že ak to má charakter ornej 
pôdy, že to nie je také jednoduché pozemok len tak pričleniť. Že by sa musel zmeniť charakter, že je 
to tam zalesnené. Povedal, že by to bolo dobré zistiť a možno sa s tým ani nič robiť nebude. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že by išlo len o to, že to budú mať, lesy im budú platiť iba za to, čo je 
v zmluvách. Povedal, že budú mať priloženú našu výmennú zmluvu s p. Klimekom a nebude to 
akceptovateľné na tej úrovni, že by za to platili nejaké peniaze.  
Poslanci o výmene pozemku ďalej diskutovali.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či by vedeli nejak naformulovať uznesenie, že by sa už teraz schválilo 
zverejnenie zámeru výmeny pozemkov.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že na základe toho by to dali p. Klimekovi echo, že môže začať 
komunikovať s geodetom, so zameraním a pod.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa to mohlo zobrať, lenže ide o tú presnú štylizáciu podľa 
nových zásad, že to prvé uznesenie, ktoré poslanci idú schvaľovať, že sa bude zverejňovať zámer 
predať pozemok zámennou zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom rozhodne 
zastupiteľstvo vo Vaďovciach 3/5 väčšinou všetkých poslancov a predmetom zámeny bude 
novovytvorený pozemok, ktorý musia vlastne vedieť presné číslo.  
P. Ing. Peter Dinga navrhol, nech to dajú takým štýlom, nech sa to posunie, že ten zámer schvália, ale 
na základe geometrického plánu, čiže mu dáme povolenie k tomu, že môže konať o geometrickom 
pláne a bude sa musieť toto všetko zase zopakovať, ale nech on vie, že môže jednať, aj keď to 
nebude plnohodnotný zámer.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová to potvrdila a povedala, že presne kvôli tomuto sa im vrátil zámer 
Molnárovcov a Šípkovcov, že tam neboli presne definované výmery a preto im to z katastrálneho 
úradu vrátili. Povedala, že to nemá problém schváliť, len si myslí, že nevie presné znenie toho 
zámeru.  
Poslanci diskutovali o možnom znení uznesenia.  
Po diskusii p. Janka Masárová dala hlasovať za uznesenie, že obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce 
schvaľuje zverejnenie zámeru výmeny majetku zámennou zmluvou z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, o ktorom rozhodne obecné zastupiteľstvo vo Vaďovciach 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 16 
P. Janka Masárová prešla k bodu diskusie a opýtala sa, či má niekto niečo do diskusie. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ho pristavili v Oxymate, či obec neuvažuje o zriadení nejakých väčších 
kompostovísk, nakoľko im nestačia kompostéry a majú veľa pokosenej trávy.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že ak to chce spracovať na kompost, tak to tam nezhnije, že za dva roky 
toho bude len malá kôpka a keď tam každý rok pridáva, tak sa to kopí. 
P. Michal Držík povedal, že sa bavil s kamarátom, ktorý robí divadlo a napadlo ho, keby mu povedal 
cenu, či by ich nezavolali. Povedal, že robia prvé divadlo aj pre deti aj dospelých a otázkou je, či by 
vyberali vstupné alebo nie. Povedal, že dôležité je, že tu niečo bude a či by sa to tu ujalo a mohli by to 
zasponzorovať.  
P. Janka Masárová povedala, nech p. Držík zistí, čo by to stálo.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal ohľadom VZN o znečisťovaní ovzdušia, že si pravdepodobne k tomu 
musia ešte sadnúť, aby to nejak rozobrali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že preto sa k tomu nevedela vyjadriť lebo ak sa ruší to VZN 
z roku 2020 a tam boli dané aj sumy, a teraz v tom novom je len to, čo hovorí zákon, že je stanovená 
nejaká suma za kubíky a podobne. Povedala, že to VZN je len na právnické osoby a nie na fyzické 
a netýka sa to rodinných domov.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tam sumy sú v článku 4. 
 
 
P. Janka Masárová sa opýtala, či má ešte niekto niečo do diskusie a následne poďakovala všetkým za 
účasť na zasadnutí, popriala pekný zvyšok večera a ukončila rokovanie.   
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


